

## PENGHARGAAN

Dengan nama Allah Yang Maha Pemurah Lagi Maha Penyayang. Segala pujian dan kesyukuran yang berhak diucapkan kepada Yang Maha Esa di atas limpah rahmatNya alhamdulillah! dapat juga penulis menamatkan disertasi ini. Selawat dan Salam buat Junjungan Besar Rasulullah s.a.w juga kepada ahli keluarga Baginda, para sahabat, tÉbi‘Ên dan pengikut-pengikut mereka dari satu generasi ke generasi sehingga hari kiamat.

Pada kesempatan ini, penulis ingin mengucapkan setinggi-tinggi penghargaan dan terima kasih kepada Yang Berbahagia Prof. Dr. Joni Tamkin bin Borhan selaku penyelia disertasi ini di atas segala tunjuk ajar, teguran dan nasihat yang bermanfaat kepada penulis sehingga kajian ini berjaya disiapkan.

Penghargaan saya ucapkan juga kepada Prof. Madya Dr. Abdul Rasyid Ahmad, pensyarah di Jabatan al-Qur’an dan Hadith yang memberi pertolongan dan dorongan yang tidak putus-putus.

Jutaan terima kasih buat yang disayangi lagi hormati allahyarham ayahanda Abdul Majid Mohd al-Bayk@Ahmae, bonda Siti Khadijah Hj. Ismail dan kaum kerabat keluarga Ahmae yang tersayang atas segala pengorbanan yang telah dicurahkan. Mereka jualah yang telah mencetuskan semangat dan memberi galakkan yang cukup bermakna kepada penulis. Hanya doa dan munajat kepada Allah s.w.t agar dapat membalas jasa mereka. Insyallah!

Tidak lupa juga penghargaan diberikan kepada pentadbiran Universiti Malaya, kakitangan Akademi Pengajian Islam, pegawai dan kakitangan perpustakaan-perpustakaan yang dikunjungi penulis, perpustakaan Akademi Pengajian Islam, perpustakaan Utama Universiti Malaya, perpustakaan Universiti Islam Antarabangsa Malaysia, perpustakaan Pusat Islam, perpustakaan Songkhla Nakharin Pattani yang telah

membantu penulis mendapatkan bahan-bahan dan segala sumber maklumat yang diperlukan penulis untuk menyiapkan disertasi ini. Begitu juga penghargaan kepada pegawai-pegawai yang bertugas di ibu pejabat Islamic Bank Of Thailand (ISBT), daerah Wattana, Bangkok Thailand yang telah banyak memberi kerjasama mengenai instrumen pelaburan secara Islam yang diaplikasikan di ISBT. Penulisan disertasi ini mungkin tidak berjaya tanpa bantuan mereka semua.

Sejambak kasih dan penghargaan jua dikalungkan kepada insan istimewa atas apa jua pertolongannya, insan yang sentiasa memberi semangat dan sentiasa di sisi penulis terutama pada saat yang diperlukan. Mej. Walau kita tidak dapat bersama tetapi akan saya ingatkan Mej. Sampai akhir hayat. Semoga dirahmati Allah s.w.t selalu.

Akhirnya, ribuan terima kasih kepada semua pihak yang terlibat secara langsung juga tidak langsung dalam membantu penulis menyiapkan disertasi ini. Semoga keberkatan dan keredhaan dari Yang Maha Esa sentiasa mengiringi kita semua hendaknya. JaĐÉkum AllÉh Khaira al-JazÉ´.

Sekian Wassalam,

Fatimah Bt. Abdul Majid @ Ahmae  
IGC 030001

139 M.2 T.Lamphlai  
A.Thepa, 90260  
Wilayah Songkhla, Selatan Thailand.  
[fafathimah@hotmail.com](mailto:fafathimah@hotmail.com)

8 Januari 2010  
Bersamaan 21 Muharram 1431H.